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1. Goedkeuring verslag TSR 4 3 2020 

 
Het verslag wordt goedgekeurd 

 
Terugkoppeling vorig verslag 

- Laure heeft nog geen contact genomen met Luc Vandecraen, ze zal dit alsnog doen met de vraag om te 
fungeren als deskundige in de TSR.  

- Onderzoek seniorenaanbod in Turnhout. De oplijsting is klaar, maar we wensen met de 
seniorenaanbieders in dialoog te gaan en dit doen we liever fysiek dan via een digitaal platform. Kortom 
staat dit wat on hold tot wanneer fysiek vergaderen weer mogelijk is.  

- Kampioenenviering 2020 zal plaatsvinden op woensdag 10 februari 2021 (er waren geen vrijdagen meer 
beschikbaar in 2021). Het nieuwe concept zal verder gezet worden en we maken de overstap naar de 
Warande. We vrezen wel dat er door de corona crisis weinig kampioenen zullen zijn.  

 
 

2. Effect/impact coronacrisis op de sportsector/sportverenigingen 

 
KFCT: De trainingen zijn heropgestart en dit is vrij goed verlopen. Sinds vorige week zijn ook de volwassen 
ploegen weer aan het trainen. KFCT is blij dat alle ploegen elkaar weer ontmoet hebben om zo het seizoen af te 
sluiten. Wel zijn de belangrijkste inkomsten – namelijk de kantine inkomsten – weggevallen. Daarom er is een 
nieuwe begroting in opmaak voor het nieuwe sportseizoen. Dit is zeer moeilijke oefening.  
 
KBBC T&T Turnhout: De inschrijvingen voor volgend sportseizoen komen zeer traag op gang. Basketbal (indoor 
sport) is ook nog niet terug heropgestart. Als er opnieuw indoor mag gebasket worden, zal de club niet meer 
opstarten, het seizoen is afgesloten. De club gaat starten met een sportkamp in augustus dat reeds gepland was 
en dat men wil laten doorgaan.  
 
KST: Het seizoen is afgesloten en als het zwembad 1/7 open gaat is het niet opportuun om nog op opnieuw te 
starten. Enkel de competitiezwemmers gaat men heropstarten ondanks de afsluiting van het seizoen. 
Competitiezwemmers krijgen nu droogtraining. Daarnaast is er een vraag lopende om in de vaart te gaan 
zwemmen. Het zou fijn zijn als dit gerealiseerd kon worden. 
KST heeft volgende beslissing genomen: het bestuur heeft beslist om de leden 1/3e van het lidgeld terug te 
betalen. Dit is reeds beslist en uitbetaald. KST gaat aan optisport ook vragen om 1/3e van de betalingen mbt de 
zwemschool te laten vallen.. Er komt momenteel geen bericht vanuit optisport naar KST.  

- Opmerking Jan VO: Ook wij horen momenteel weinig van optisport. Onze financiering loopt 
door, dit is contractueel vastgelegd. Er is een structureel overleg gepland en de vraag van KST 
zal ook daar voorgelegd worden.  



 
 

  VERSLAG TSR 
 

 
 

KST heeft enkel volgende vrees: In Nederland geeft optisport voorrang aan eigen commerciële activiteiten ten 
nadele van de sportclubs bij de heropstart van de zwembaden. KST vraagt aan de stad om dit mee te bewaken 
ten aanzien van alle clubs die gebruik maken van het zwembad.   
 

Team Kempen: Men had geluk dat fietsen ten alle tijden werd toegestaan (weliswaar in gezinsverband). De 

jeugdleden kregen eerst thuis opdrachten en sinds 20 mei zijn ze gestart om te trainen met 5-6 jeugdleden met 

aparte trainer (in bubbels). Team Kempen is wachtende of er terug wedstrijden gaan komen deze zomer. Team 

Kempen leeft van sponsoring. Gelukkig blijven alle sponsors de club ook volgend seizoen nog steunen. Enkel zijn 

er geen inkomsten door een eigen activiteit of te gaan helpen op een ander evenement. Maar de impact hier is 

beperkter dan in andere sportclubs.  

FC White Star Schorvoort: WSS heeft de periode genomen om de voetbalterreinen goed te onderhouden. De 

focus ligt op volgend seizoen.  

 

3. Vraag tot advies 

 

a. Terugkoppeling advies TSR op de SMJP 
 

Omwille van de corona-crisis en het beheren van alle gevolgen hiervan is er momenteel nog geen tijd geweest 

voor de grondige behandeling van de ingediende adviezen. Dit zal vermoedelijk gebeuren tijdens de bespreking 

van de aanpassing van het strategisch meerjarenplan (juni-september). Nadien zullen de adviesraden hierover 

worden geïnformeerd. De goedkeuring van de aanpassing van het strategisch meerjarenplan is momenteel 

voorzien voor de gemeenteraad van november. 

 

b. Uitbreiding openingsuren sporthoeve op zaterdagavond 
 

Toelichting: 
De Sporthoeve is een drukbezette locatie. We zoeken naar oplossingen om deze efficiënter open te stellen. Het plaatsen van nieuwe 

verlichting op velden W8, W9 en W10 heeft hier al resultaat opgeleverd waardoor we wedstrijdvelden kunnen ontlasten (de verlichte 

velden W1 en W6).  

Indien we zaterdagavondvoetbal kunnen mogelijk maken, zouden nog meer ploegen een geschikt moment kunnen vinden en zorgt dit voor 

bijkomende ontlasting van de drukte in de kleedkamers, maar ook voor minder druk bezette velden per avond, de wedstrijdkalender kan 

hierdoor makkelijker ingepland worden. 

Bovendien zijn er momenteel 3 concrete zaken waardoor een uitbreiding van de openingsuren op zaterdagavond wenselijk is:  

1. HIH is vragende partij om op zaterdagavond haar wedstrijden af te werken voor het eerste elftal.  
2. De vraag naar recreatief voetbal blijft ook groeien. Er is net een aanvraag binnen van een nieuwe recreatieve voetbalploeg die 

ook volgend jaar op de Sporthoeve wenst te spelen. Door zaterdagavond voetbal toe te laten, komen er overdag momenten vrij 
voor anderen. 

3. Er is geen conciërge meer op de Sporthoeve. Deze persoon stond in voor het openen/sluiten van het gebouw alsook voor het 
aansteken/doven van de verlichting. Doordat de conciërge er is niet meer is, is er een toegangssysteem met badges 
geïnstalleerd. Een verantwoordelijke voor het aansteken/doven van de verlichting zoeken we nog. We willen deze opdracht bij 
een sportclub leggen (via marktbevraging). Maar dit geeft wel de mogelijkheid om ook voetbal toe te laten op zaterdagavond. In 
het contract van de conciërge in het verleden stond dit moment als sluitingsmoment opgenomen.  

Omwille van bovenstaande argumentatie (en omwille van de rechtstreekse vraag vanuit de sportclubs) zijn we als Sportdienst sowieso 

voorstander om deze verruiming van openingsuren voor te leggen aan het schepencollege. Graag nog het advies va de TSR. 

Het schepencollege is reeds akkoord om de uitbreiding op de openingsuren toe te staan. Aangezien dit een 
wijziging aan het gebruiksreglement impliceert, zal deze vraag ook voorgelegd worden aan de gemeenteraad op 
29/6/2020. Het advies van de TSR zal hier aan toegevoegd worden.  
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Schepen Van Otten benadrukt dat er veel geïnvesteerd is en wordt op deze site, dus een uitbreiding van de 
openingsuren geeft meer spreiding en meer sportief gebruik.  
 
De TSR geef volgend advies: positief 

- Met volgende bedenking: De uitbreiding van de openingsuren impliceert wel dat ook de 
openingsuren van de cafetaria Leemshoeve dienen uit te breiden. Dit is zo opgenomen in de 
concessie overeenkomst tussen de stad Turnhout en KFCT.  

 
 

4. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen 

 

a. Vzw Raadsherenpark 
i. Terugkoppeling AV 23/4/2020 

De AV Raadsherenpark is samen gekomen op 23/4/2020. Deze AV was in 2019 niet samen geweest, dus de 

resultatenrekening en jaarverslag van zowel 2018 als 2019 stond geagendeerd.  Alsook werd de begroting voor 

2020 goedgekeurd.  

Belangrijk om weten: 

- De vzw dienstverlening  gaat in vereffening en draagt zijn financiën (50.009,8 euro) over aan 

de vzw Raadsherenpark. De AV aanvaardt deze vereffening en de bijhorende voorwaarden.  

- Het uiteindelijke doel is wel om de vzw Raadsherenpark te ontbinden. De vzw gaat 

overgedragen worden naar de stad Turnhout. De jeugddienst onderzoekt een beheerformule 

voor het gebouw, het park wordt beheerd door Natuur& Bos. 

- De vragen van Team Kempen werden besproken. Team Kempen ontving ook een brief vanuit 

de stad dat er een formeel antwoord komt op hun vragen nadat er meer duidelijkheid is over 

het beheer van het gebouw alsook over het advies van Natuur&Bos mbt gebruik van het bos 

zelf. 

i. Aanstellingen vertegenwoordigers 

Vorig jaar zijn er vanuit de TSR geen nieuwe vertegenwoordigers aangeduid. Normaal zou dit na de verkiezingen 

– voor de nieuwe legislatuur – moeten gebeuren.  

De vertegenwoordigers voor vorige legislatuur waren Fred Broeckx, Ludo van Der Veken en Kurt Persegael. 

Welke TSR leden wensen dit op te nemen voor deze legislatuur?  

➔ 1. Fred Broeckx 

➔ 2. Ludo Van der Veken (nog te bevragen aangezien Ludo verontschuldigd was) 

➔ 3. Rob Lenaerts 

➔ Plaatsvervanger: Wilfried 

Het verslag van de AV Raadsherenpark zal toegevoegd worden aan dit verslag. 

 

b. Uitbetaling TAS, aanvragen 2019 
 

De aanvragen 2019 binnen het reglement ‘toelage accommodaties sportverenigingen’ werden door de werkgroep 

reeds besproken in 2019. Maar eind december kwamen er nog 2 nieuwe aanvragen binnen die pas op de 

werkgroep van 4/3/2020 besproken werden. Op 30/4/2020 keurde het schepencollege de aanvragen van 2019 

goed en werden deze uitbetaald.  
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- 2019-01-SAC – Padel Turnhout vzw  → negatief advies (investering door bvba ipv door vzw) 

- 2019-02-SAC – Nova Keurturnen vzw → 4.335,10 euro 

- 2019-03-SAC – Lenig&Gezwind vzw → 7.323,64 euro 

- 2019-04-SAC – Omnigym → principieel akkoord 

- 2019-05-SAC – VVW vzw → negatief advies (investering < 10.000 euro) 

- 2019-06-SAC KTC Den Bremt → enkel uitbetaling restbedrag (=855,76 euro) 

- 2019-07-SAC TTK vzw → negatief advies (club heeft reeds de maximale toelage ontvangen 

tijdens de afgelopen 10 jaar) 

 

i. Onderzoek naar aanpassingen regelement 

 
Steeds vaker merken we dat het reglement ‘toelage accommodaties sportverenigingen’ niet tegemoet komt aan 
de vragen van de sportverenigingen: 

- De maximale toelage (zijnde 25.000 euro) is zeer weinig ten aanzien van een 
nieuwbouwproject (bijvoorbeeld alle realisaties en geplande investeringen op de FRAC) 

- Een club (bijvoorbeeld TTK, maar ook KTC Den Bremt) doet meerdere investeringen doorheen 
de jaren en heeft het plafond van 25.000euro/10 jaar bereikt en kan geen subsidie meer 
ontvangen 

- De investering voor sportinfrastructuur wordt niet gedaan vanuit de sportvereniging (vzw), maar 
vanuit een andere beheersvorm (bvba, cvba, nv, …).  

We wensen dat sportverenigingen meer professionaliseren en zelf projecten op poten zetten om nieuwe 
sportinfrastructuren te realiseren, maar onze ondersteuningsvormen zijn hier nog niet op afgestemd.  
 
De Sportdienst zal daarom een onderzoek doen bij de collega centrumsteden om te bekijken hoe zij omgaan met 
investeringsprojecten van sportverenigingen (subsidiereglement? Zo ja, investeringspercentage, maximaal 
investeringsbedrag, andere ondersteuningsvormen, …). Het resultaat van dit onderzoek zal k door de werkgroep 
ERK&SUBS besproken worden en voorgelegd worden aan de TSR ter advies en daarna aan het schepencollege. 
Dit onderzoekt kadert tevens binnen het advies TSR_2020_01, punt 4.3 toelage sportaccommodaties.   
Indien de heropstart na de corona crisis normaal verloopt, kan dit onderzoek gevoerd worden tijdens de 

zomervakantie waarna de werkgroep ERK&SUBS dit begin september kan bespreken.  

 

C. Sportcafé 2020 
 
De editie van 10 juni 2020 werd geannuleerd. Er was een opstartvergadering gepland, maar deze is niet 

doorgegaan door de corona crisis. Er is nog steeds de wens om een sportcafé te organiseren rond G-sport in 

Turnhout. De werkgroep bekijkt of het sportcafé nog realistisch is dit najaar. Paul neemt hiervoor initiatief.  

Vanuit de Sportdienst zal Filip Daniels dit opvolgen.  

 

5. Sportregio Noorderkempen – stand van zaken opstart meerjarenplan 

 
Vorige TSR (4/3/2020) werd het meerjarenplan van de SRNK toegelicht aan de TSR leden. Er werd gevraagd om 
regelmatige terugkoppeling aan de TSR te voorzien.  
 
Ook hier zorgt de corona crisis voor vertraging. De opstart van het ‘bovenlokaal materplan sportinfrastructuur’ 
kent vertraging omdat we moeten bekijken welk hiervoor de geschikte beheersvorm is. Het project 
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‘sportclubondersteuning’ dat in 2021 van start zou gaan wordt momenteel volop uitgewerkt om hier (mogelijks 
sneller) mee te starten.  
 
 

6. Schepenkwartier  

 
Ook hier heeft er door de corona crisis een vertraging opgelopen. Wat is er lopende: 

- We zijn volop het sporthaldossier aan het opstarten   
- Op de locatie van de Oude Kaai wordt er gekeken naar een locatie waar de Kajakclub nieuwe 

infrastructuur kan realiseren. De gesprekken met de eigenaar van deze locatie waren alvast 
positief.  

- De tennisvelden in het stadspark zijn heropend en aangezien dit een van de eerste sporten 
was die outdoor weer mogelijk was, kent deze site succes. 

- Algemeen hebben we vanuit de stad en de Sportdienst veel sportclubs ondersteund in hun 

heropstart.  

 

7. Clubcontacten,  lopende dossiers, vragen en klachten  

 
Erkenningsaanvragen: zullen met de werkgroep per mail afgehandeld worden 

- Taxantria 
- Paaldans 
- Den nieuwe biljart 

Er is een nieuwe triathlonclub in Turnhout genaamd ‘Taxantria’. Zij stelden de vraag om te mogen zwemmen in 
de Mellevijver. Dit werd opnieuw besproken op het beheerscomité Mellevijver, maar hier werd negatief op 
ingegaan. 
 

Er komt nog een formeel antwoord aan Team Kempen mbt hun gestelde vragen (zie hoger bij Raadherenpark) 

 

8. Varia, meldingen & rondvraag  

 
Algemeen: 

- De bijkluswet (zoals gepresenteerd op de AV) is verworpen door de Raad van State. De 
bijkluswet zal dus in zijn huidige vorm aflopen op 31/12/2020. Diverse sportorganisaties zoals 
VSF en Sport Vlaanderen zoeken uit en bepleiten een nieuwe wet die het onbelast bijverdienen 
in de sport moet mogelijk maken.  

Leo: 
- Wanneer mogen we de aanvraagformulieren van de sportclubs voor de subsidies verwachten? 

i. Antwoord Laure: onze betrachting was om eind juni dit uit te sturen naar de clubs, 
maar we vermoeden dat dit half juni al zal zijn. Er zal ook een handleiding mee 
gestuurd worden. De aanvraagprocedure zal volledig digitaal zijn.  

Laure: 
- Laure heeft contact gehad met Ludo VDV. Het gaat goed met Ludo en wil zijn TSR taken weer 

opnemen na de zomervakantie.   

 

Agendapunten TSR 2/9/2020 
- Terugkoppeling advies TSR op SMJP 

 

 
Bijlagen: Verslag AV Raadsherenpark (23/4/2020) 
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Einde vergadering: 21.00  uur  
 
Volgende vergadering: 2/9/2020 + locatie nog te bepalen 
 


